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Jeden z bohaterów sobotnich derbów, Federico Fazio, udzielił wywiadu dla 

Roma Radio.

Jak pięknym jest wygrać derby?

- To bardzo piękne i ważne, gdyż Lazio jest rywalem w tabeli, ważnym było wygrać i

zdobyć trzy punkty, Juventus również wczoraj przegrał, musimy kontynuować naszą

grę, oglądając inne mecze, ale nasze są najważniejsze.

To była zasługa drużyny, która była zwarta i grała pressingiem?

- Tak, pracowaliśmy nad ich kontratakami, co jest ich najmocniejszą cechą, byliśmy

zwarci na boisku w każdej chwili. Myślę, że poza ich karnym, nie mieli szansy na

zremisowanie czy wygranie meczu. W drugiej połowie zaczęliśmy mocno, myślę, że

to był mecz do wygrania i dobrze pracowaliśmy, to było ważne dla tabeli i wygrania

derbów.

Trudną jest wiedza, że musisz jednak dalej wygrywać, gdyż do tej pory

niczego nie dokonaliście?

- Ważna jest mentalność, aby przyzwyczaić się do wygrywania i zdobywania

bramek, aby grać co trzy dni. W środę również będzie ciężki mecz, oni są mocnym

zespołem i z doświadczeniem w Lidze Mistrzów, jednak mamy dobre miejsce w

tabeli, nie możemy zadowolić się derbami, musimy tam jechać po trzy punkty, po

wygraną w Madrycie. 

Po anulowanym golu Immobile pozostaliście spokojni. Weszliście w sposób

gry trenera?

- Tak, od pierwszej minuty wiedzieliśmy, że musimy grać bez bojaźni, być

skoncentrowanymi, graliśmy bardzo zwartym zespołem, rozegraliśmy świetny mecz.

Podobnie będzie z Atletico, które jest świetne w kontrach, nie tracą wielu bramek,

zatem musimy pracować nad tym aspektem.  

Na boisku zaczyna widać pracę, którą wykonujecie w tygodniu?

- Tak praca każdego dnia i każdy mecz są inne, musimy pracować zawsze nad

rywalem, z którym się mierzymy, to ważny aspekt. Musimy skoncentrować się na

Atletico, to dla nas ważny mecz. 

Masz spokój w grze?

- Tak, to mój walor, jednak zespół wie co robi, my wszyscy wiemy, niezależnie od

tego kto gra, a kto nie gra, jesteśmy zjednoczeni na boisku i poza nim. Mamy piękny

zespół i to widać, mamy świetną szatnię.
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Posiadanie grupy przyjaciół pomaga na boisku?

- Tak, wszyscy, którzy przyszli w tym sezonie wykonali bardzo dobrze swoją pracę,

niełatwo jest zmienić kraj i ligę; robią to dobrze, to pomaga w tworzeniu świetnej

grupy na i poza boiskiem. To bardzo ważne.

Trenerowi udało się dać do zrozumienia tym, którzy nie grają, że nie są

słabsi, ale że potrzebuje czegoś innego na ten moment?

- Jesteśmy profesjonalistami, chcemy grać we wszystkich meczach, jednak jest się

ważnym graczem również gdy się nie gra. W tym meczu wszedł Jesus, tak jak ja z

Napoli. Ważne jest, aby to zrozumieć i zawsze pomagać drużynie, ważne jest, aby

dojść do końca sezonu z możliwością zwycięstwa, dlatego rotacje są ważne do

rozumienia, że wszystkie mecze są ważne i nawet jeśli się nie gra od pierwszej

minuty, można pomóc drużynie w wygranej.
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